
83.I.1 - IV sesja Rady Miejskiej, 30 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Jerzy Mazurek 

Radny wyraził zainteresowanie wzrostem funduszu płac w Ratuszu, mającym miejsce od 

wielu lat, a najbardziej w 2013 i 2014 roku: w 2013 fundusz płac wynosił 18 623 000 zł, a 

plan na 2014 wynosi ponad 19 658 000 zł. Stwierdził, że wzrost między rokiem 2013 a 2014 

jest o 1 035 000 zł, czyli 5,56%. Dodał, że podwyżek w Ratuszu nie było, w związku z tym 

ma pytanie, gdzie jest ten milion złotych, na kogo wydano, a jeżeli nie wydano, to jakie będą 

oszczędności. Uważał, że powinny być oszczędności, dlatego że różnica w etatach 

praktycznie nie istnieje – ilość etatów w roku 2013 i w roku 2014 jest taka sama. Powiedział, 

że rozumie, że skalkulowano wypłaty, odprawę Prezydenta jednego, drugiego, może jeszcze 

jakieś odprawy, ale wówczas 600, 700 czy 800 tysięcy powinno być zaoszczędzone. Zapytał: 

jeżeli tych pieniędzy nie zaoszczędzono, to na kogo je wydano. 
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